



MIGA-56P-700

AUTO. INDEX MAKING AND PACKING MACHINE

全自動分段卡製造、包裝機



MGA-56P-700

AUTO. INDEX MAKING AND PACKING MACHINE

全自動分段卡製造、包裝機



The Machine Features :

1. Applicable material: Paper, PVC, PP.
2. Machine design: with auto, E.P.C, edge trimming Device, first sheet and tap hot stamping, changeable punching tool and auto pamphlet inserting unit, index divider auto-packaging.
3. This machine uses automatic servo motor for computer digital length control which is easy of operation, consistent product specification, nice external quality look.
4. In the process of manufacturing, from the very beginning of the whole roll raw material to automatic edge lining, edge moldification, gold stamping, punching, cutting, auto-packaging, auto counting, etc., all are completed automatically.
There is no manpower required to enable to increase production capacity, save production cost, and upgrade the competing ability.
5. This machine may choose to use all kinds of precise and durable punching mold to ensure low breakdown rate. Besides, it matches high technology electronic control to make the punching position very precise, not easy to run off.
6. This machine uses high quality, high efficient spare parts to match all kinds of control and monitor systems.
This will enable the machine to automatic stop if there is any problem happened in the process of operation.
Also, it will warn with alarm to avoid wasting raw material and protect the machine.
7. Available size of product: A4, A3.

機械特性：

1. 本機能適用各種材料：紙類、PVC、PP等。
2. 主要功能為：自動對邊原料架，可以修邊分條，自動標頭燙金或烙印，各種類型的打孔模具，自動分段字模燙金或烙印，自動廣告紙送料、分段卡自動包裝。
3. 本機採用全自動伺服馬達電腦數位長度控制，操作簡便，產品規格一致，品質美觀。
4. 製造過程，從整卷原料、自動對邊、修邊、燙金、打孔、切斷、自動計數、自動包裝，保全自動完成，不需人工輔助，增加產量，節省生產成本，提高競爭力。
5. 本機可選擇採用各種精密耐用打孔模具，其故障率低，並配合高科技電子控制，使打孔位置非常精確，不易跑位。
6. 本機採用高品質、高效率的零件，配合各種控制監視系統，使在運轉中有任何問題，皆可自動停機，並發出警報，可避免浪費原料，並保護機台。
7. 主要產品規格：A4、A3或其他規格。

SPECIFICATION:

型 式 MODEL	有效剪裁 MAX-CUTTING SIZE (mm)	封切厚度 FILM THICKNESS (mm)	每分鐘產量 PRODUCTION PER MIN (PC)	動 力 MOTOR	全台配電 POWER REQUIRED	機 械 MACHINE (L x W x H)	機械重量 N.W.	裝箱毛重 G.W.
MGA-56P-700	L: 200-450 W: 150-450	0.06-0.20	40~100張	7KW	12KW	5900 X 3600 X 1500 (MM)	2300Kgs	2600Kgs



銘機實業股份有限公司 MING JILEE ENTERPRISE CO., LTD

NO. 83 PEI-SHIN-CHAU, MING-HO TSUN, SHAN-SHANG
SHIANG, TAINAN, HSIEN, TAIWAN
TEL: 886-6-5783420 FAX: 886-6-5783347
E-MAIL: mingjilee@mail.mingjilee.com
http://www.mingjilee.com/